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Gevoerde gesprekken college, raad en jongeren 
Naar aanleiding van drie gevoerde gesprekken tussen jongeren, vertegenwoordigers van het college en uw raad 

ontvangt u deze RIB.  

 

Gesprekken met jongeren op drie locaties 

Zoals afgesproken in het coalitieakkoord worden er jaarlijks gesprekken gevoerd tussen jongeren, het college en 

uw raad. Het doel van deze gesprekken is onder andere om jongeren bij de lokale democratie te betrekken. In 

januari hebben gesprekken plaatsgevonden op het Niftarlake College, bij Jeugd-Punt en op Broklede Regionale 

Scholengemeenschap. In totaal hebben 25 jongeren deelgenomen aan de gesprekken. Vanuit de raad hebben 

negen raads- of commissieleden deelgenomen, vanuit het college was wethouder Polman bij alle gesprekken 

aanwezig. De gesprekken hadden elk hun eigen karakter en accenten. Bovenal was het mooi de inzet en het 

enthousiasme van deze jongeren te ervaren. 

 

Constateringen en vervolgacties gevoerde gesprekken 

Uw gemeenteraad, het college en politieke partijen in het algemeen zijn “onzichtbaar” voor deze jongeren; ze 

hebben geen idee wat er speelt en wie wat doet. Ook is het niet of nauwelijks bekend hoe ze “mee kunnen doen”. 

Op één van de scholen heeft men behoefte aan samenwerking met de gemeente ten aanzien van de 

maatschappijleerlessen. Bij de andere school overlegt de leerlingenraad met de directie of ze een gastles door de 

gemeente wil laten verzorgen of dat ze een bezoek aan de gemeente gaan brengen. 

 

De jongeren waarmee we in gesprek zijn gegaan hebben inmiddels een verslag met actiepunten ontvangen. Waar 

een follow-up aan gegeven wordt. Er worden posters en flyers over “meedoen in Stichtse Vecht” gedrukt en 

verspreid op de scholen en andere openbare locaties. Het voornemen is om een variant van “Democracity” voor 
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het voortgezet onderwijs aan te bieden. Er wordt een verkennend gesprek gevoerd met de school die nadere 

samenwerking wil. In november 2024 en januari 2025 gaan opnieuw gesprekken met jongeren plaatsvinden. 

 

------------------- 

 

Informatiebeveiliging burgerzaken op orde 
Jaarlijks wordt de kwaliteit van de beveiliging van de Basisregistratie Persoonsgegevens (BRP) en de uitgifte van 

reisdocumenten en rijbewijzen gecontroleerd. Ook wordt er elk jaar een informatiebeveiligingsplan opgesteld. Het 

belangrijkste doel is het voorkomen van fraude en misbruik en het minimaliseren van de kans op diefstal. 

 

Uitkomsten controle 2023 

Het college van burgemeester en wethouders is verantwoordelijk voor de kwaliteit, de beveiliging en de 

bescherming van de persoonsgegevens in de BRP. De burgemeester is verantwoordelijk voor de inrichting van het 

Paspoorten en Nederlandse Identiteitskaarten (PNIK) proces. Vanuit deze verantwoordelijkheid zijn een 

informatiebeveiligingsplan BRP en PNIK, een rapportage informatiebeveiliging BRP en een rapportage 

informatiebeveiliging PNIK opgesteld. Deze (geheime) documenten zijn een weergave van de bevindingen over het 

jaar 2023 en de acties en aanbevelingen uit de zelfevaluatie (de kwaliteitsmonitor van de Rijksdienst voor 

Identiteitsgegevens (RvIG) en de ENSIA). 

 

Iedere gemeente is verplicht om elk jaar de zelfevaluatie uit te voeren naar de inrichting, werking en beveiliging van 

de BRP en de verwerking van de gegevens in de BRP en beveiliging en overige aspecten van het aanvraag- en 

uitgifteproces van PNIK. De uitkomst (uittreksels) van deze zelfevaluatie zijn ondertekend en verstrekt aan de 

Rijksdienst voor Identiteitsgegevens (RvIG). Het uittreksel BRP is ook aan de Autoriteit Persoonsgegevens (AP) 

verstrekt. 

 

Uit deze zelfevaluatie komen actiepunten en aanbevelingen. Deze actiepunten en aanbeveling voor de BRP 

hebben betrekking op de thema’s privacy, kwaliteitsbeleid, bijhouding, naleving uitvoering, naleving verstrekking en 

beleidsafspraken. Voor de PNIK hebben de actiepunten en aanbevelingen betrekking op de thema’s aanvraag en 

uitgifte, beveiligingsfunctionaris en zelfevaluatie.  

 

Bij de zelfevaluatie is kritisch naar de verschillende processen binnen de afdeling burgerzaken gekeken. Hierdoor 

zijn er dit jaar meer verbeterpunten naar voren gekomen. Dit geeft aanleiding voor het herzien en aanvullen van 

procedures om zo de gewenste verbetering tot stand te brengen. Aankomend jaar krijgen kwaliteit, het bijscholen 

van medewerkers en het actualiseren van werkprocessen door de overgang naar de nieuwe burgerzakenapplicatie 

prioriteit.  

 

Uit de zelfevaluatie blijkt dat de gemeente in voldoende mate voldoet aan de door het Rijk gestelde normen, maar 

dat er mogelijkheden zijn voor verdere verbeteringen. Er hebben in 2023 geen incidenten plaatsgevonden en uit de 

migratie van de systemen in november is gebleken dat alle systemen naar behoren werken.  

 

Informatiebeveiligingsplan 2024 

Het informatiebeveiligingsplan Basisregistratie Persoonsgegevens (BRP) en Paspoorten en Nederlandse 

Identiteitskaarten (PNIK) bestaat voor een belangrijk deel uit te nemen maatregelen (actiepunten en 

aanbevelingen). Deze maatregelen zijn bedoeld om geconstateerde risico’s in de (informatie)beveiliging te 

verkleinen of weg te nemen. In 2024 en komende jaren zetten we stappen om de algehele kwaliteit verder te 

verbeteren. Het (geheime) informatiebeveiligingsplan is hierbij een belangrijk instrument. 

 

------------------- 

 

 



Planning uitwerking joint venture en verlenging 

Sportfondsen 
 

Planning uitwerking joint venture 

21 december 2023 hebben wij u geïnformeerd over de nadere uitwerking van een joint venture, als toekomstige 

exploitatievorm van MFA Safari en de binnensportaccommodaties. Op 14 mei wordt u in de informatieve 

commissie tussentijds over een aantal belangrijke aspecten van de joint venture bijgepraat. 

 

De uitwerking van enkele onderdelen vergt meer tijd en zal naar verwachting in het tweede kwartaal van 2024 

gereed zijn. In het derde kwartaal wordt de uitwerking met u gedeeld om uw wensen en bedenkingen te geven op 

het ontwerpbesluit van de op te richten joint venture (BV). We komen ook bij u terug als de joint venture financiële 

consequenties met zich meebrengt. 

  

Verlenging Sportfondsen 

Indien de uitwerking tot besluitvorming leidt, kan de joint venture naar verwachting 1 januari 2025 starten met de 

exploitatie van de accommodaties. Sportfondsen heeft zich inmiddels bereid verklaard om tot dat moment haar 

exploitatie te continueren. Bezoekers en gebruikers van onze voorzieningen kunnen blijven sporten en 

bewegen. Alle betrokken partijen zijn over de verlenging tot 1 januari 2025 geïnformeerd. 

 

------------------- 

 

Uitvoeringsagenda Warmte 
 

Vorig jaar is het Uitvoeringsprogramma: ‘Op Weg naar nieuwe Energie 2023 - 2026’ vastgesteld. Hier zijn 

duurzaamheidsdoelen voor de gemeente in opgenomen via een viertal pijlers. Eén van deze pijlers, aardgasvrij, 

heeft nu een uitwerking gekregen door een projectagenda: de Uitvoeringsagenda Warmte. 

 

Met de Uitvoeringsagenda Warmte heeft de gemeente een planning voor de komende drie jaar (2024-2026) 

gebaseerd op kansen en ontwikkelingen vanuit de samenleving. Hiervoor is gekozen vanwege de snel 

veranderende ontwikkelingen in de warmtetransitie. Met een kortdurende projectagenda kunnen we dynamischer 

inspelen op deze ontwikkelingen. De projecten richten zich initieel op de ontwikkeling van collectieve 

warmtenetten, isolatie van gebouwen en het geleidelijk verminderen van het gebruik van aardgas. De financiële 

haalbaarheid voor eindgebruikers van collectieve warmtenetten moet zich echter nog bewijzen. Daarom lenen 

dezelfde projecten, zoals wijkaanpakken, zich ook voor de voorbereiding van individuele en 100% elektrische 

oplossingen voor aardgasvrij.  

 

We bereiden dus voor op de opgave die de gemeente vanuit Rijksoverheid heeft meegekregen zonder onze lokale 

uitgangspunten uit het oog te verliezen. Haalbaarheid, vrijwilligheid en betaalbaarheid staan voor onze inwoners 

bovenaan.  

 

We starten tegelijk met het Stichtse Vecht Isolatie Programma (STIP), zodra de ontheffing voor natuurvriendelijk 

isoleren is ontvangen van de provincie (naar verwachting na 1 juli). Voor dit programma is subsidie van het Rijk en 

de provincie toegezegd. Naar verwachting kunnen hiermee ca. 600 woningen aangepakt worden in de komende 

jaren. 

 

 

 

 

 

 


